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ORG.0003.1.2022 

 

 

Pani 

Barbara Magiera-Sadlik 

Radna Rady Gminy Buczkowice 

 

 

 

 

 

Odpowiadając na Pani interpelacje złożone podczas XXXVIII sesji Rady Gminy Buczkowice 

w dniu 26 stycznia br., dotyczące poszerzenia lub zabezpieczenia mostku na ul. Mostowej, 

utwardzenia pobocza ul. Beskidzkiej oraz likwidacji rozlewiska przy ul. Topolowej 

w Rybarzowicach, uprzejmie informuję, że z uwagi na okres zimowy nie jest aktualnie możliwe 

odpowiednie zdiagnozowanie przyczyn wskazanych przez Panią problemów ani ich rozwiązanie. 

Działania w tym zakresie zostaną podjęte wiosną, gdy tylko warunki atmosferyczne na to pozwolą. 

 

 

 

 

Z poważaniem 

 

Józef Caputa, Wójt Gminy Buczkowice 

 

 

 

 

 

 

Otrzymują:  

1) Adresat, 

2) Przewodniczący Rady Gminy, 

3) aa (EZD). 

 


